

Koller Auktionen - Lot 1771*

A156 Silver & Porcelain - Monday 28 March 2011, 02.00 PM



SERIES OF EIGHT TOPOGRAPHIC PLATES, RUSSIA, 19th CENTURY. Each with a Russian scene labeled on the back of the plate in black Cyrillic. 'View the garden of Gatschin', 'View of part of the garden of Pavlovsk', 'View of the fortress of Pavlovsk', 'View of the Tauride Palace in St. Petersburg', 'View of the fortress of Pavlovsk', 'View of a part of the garden of Pavlovsk', 'View of the garden of Gatschin'. Without marks. D 24 cm. (8)

Jeder mit einer russischen Ansicht auf der Rückseite der Teller in kyrillisch beschriftet in Schwarz, jede Fahne in Grün mit Goldblattdekor. 'Ansicht auf den Garten von Gatschin', 'Ansicht auf einen Teil des Garten von Pawlowzk', 'Aussicht auf die Festung von Pawlowzk', 'Ansicht auf den Tavritscheski Palast in St. Petersburg', 'Aussicht auf die Festung von Pawlowzk', 'Aussicht

Koller Auktionen - Lot 1771*

A156 Silver & Porcelain - Monday 28 March 2011, 02.00 PM

auf einen Teil des Gartens von Pawlowsk', 'Aussicht auf den Garten von Gatschin'.
Keine Marken. D 24 cm. (8)

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 15 000 / 25 000

€ 15 460 / 25 770

Koller Auktionen - Lot 1771*

A156 Silver & Porcelain - Monday 28 March 2011, 02.00 PM

